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Landvik skole 

Referat FAU-møte 7-2023/24 
Onsdag 10. april 2024, kl. 19.00 – 20.30, 

Personalrommet Landvik skole – inngang Inntjore 1876 

Møteleder: Gunnar Edvard Gundersen 

Neste møte: tirsdag 7. mai 2024, 19.00 – 20.30 

 

Tilstede: 

 1. trinn: Gunnar Edvard Gundersen 

 2. trinn: Sandra Bjerk – Lisbeth Flaten 

 3. trinn: Gunnstein Hørte –  

 4. trinn: Gurly Dokkedal – Gunvor Sofia M. Almlie 

 5. trinn: Hilde Andersen Sundhordvik – Siri Tomine Eide 

 6. trinn: Anette G. Hodnebrug – Stig Arve Husebø Abrahamsen 

 7. trinn: Dag Henning Johannessen – Cecilie Svanberg 

 Skolens ledelse: rektor Kjetil Glimsdal 

 Skolens ledelse: fagleder Hilde Igland 

Forfall 

 1. trinn: Kiah Therese Rasmussen 

 3. trinn: Hege Hystad 

Kopi til: 

 Skolens ledelse: fagleder Einar Loland Råheim 

Saker 

− Referat fra forrige FAU-møte 

 Kort gjennomgang godkjenning av referatet fra FAU-møte 6-2023/24 

 <ReferatHer> 

- SFO og mat: Folkehelseperspektivet 

o Spørsmål om hvilke type mat, og hvilkedager varm mat serveres på. Anne 

Mette svarer. Varm mat på fredag er lagt den dagen fordi bemanningskabalen 

tilsier det. Brødmåltida er grovt brød og knekkebrød (nøkkelhullmerka), mye 

sunt pålegg, fiskepudding, fiskekaker og grønsaker, melk og vann til drikke. 

Varmmat er suppe, grov pasta med grønnsaker, fiskepinner, lapskaus, salat, 

gryteretter og pølser. Torsdager er det frokostblandinger, Kelloggs corn flakes, 

All bran og havregryn. Mye frukt i tillegg. Lærer god bordskikk og ro rundt 

bordet. Fokus på hyggelige måltid. Ønsker å bruke ressursene til barna, 

hovedfokuset er der.   

− 17. mai 2024 

 4.-trinns komiteen (kafèdriften) har møte samtidig med oss. 
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 Spørsmål fra komiteen:  

 Imås kan låne ut fryser. Skal FAU spleise på ein liten fryser til IFO. Stig Arve 

undersøker priser med Elon. Spørre IFO hva de trenger. FAU kan spandere 

halvparten av fryser til IFO dersom FAU kan bruke deres fryseskap til 17. mai.  

 Kjøpe inn pølsegryter? Undersøke hva vi kan låne av IFO. Nøkkel utlånes av 

Gunnar Edvard, og Gunnar Edvard oppretter Facebook arrangement. 

Kasserer to personer fra komiteen tar ansvar. VIPPS er klar.  

 Innkjøp av blomster: Fakturaer sendes til FAU.  

 6. trinn har sendt ut ansvarsområder.  

 Talere ved Landvik kirke ikke klarlagt.  

− Foreldreundersøkelsen 

 Vi lander innhold i denne og tar den med til SU-møte neste uke før utsendelse. 

Tas med til SU. Printes ut til gjennomsyn av SU. FAU godkjenner undersøkelsen.  

 

Faste punkter  

− Saker/innspill fra klassene 

 Ingen innspill.  

  

- Saker fra Elevrådet 

 Innspill fra elevrådet om nye skolekretsgrenser. Det må brukes tid på at nye 

elever kjenner trygghet ved evt skolebytte.  

 FAU skulle sponse nye leiker, men elevrådet er usikre på hvilken sum de vil gi. 

FAU kan sponse, og elevrådet kan komme med innspill på hva de ønsker og hva 

det koster. Is sponses definitivt. Elevrådet kommer med forslag og setter opp 

budsjett.  

− Saker fra skolens ledelse 

 Sykkel på bussen? AKT kan ta med noen sykler, men kan ikke garantere plass til 

alle. Sykler kan oppbevares inne på Solvang eller inne på skolen. FAU støtter 

ordningen med ‘annerledesdager’ med sykler ol. FAU støtter også 

avspaseringsordninger ved Landvik (se neste pkt).   

 

 Neste skoleår: FAU støtter obligatorisk åpen skole og obligatorisk 

sommeravslutning, og påfølgende avspaseringpo til sommerferien. 

 Utdanningsforbundet ahr også sendt sin høringsuttalelse ang skolekretsegrenser.  

 Noe hærverk rundt skolen i påske.  Politiet er orientert og tar noen runder på 

ettermiddag/kveldstid. Skolen følger med på dette. Ellers mye positiv aktivitet i 

friminutta: håndbak, bro bro brille, tikka, rulleskøyter, 7. trinn kan tidvis bruke 

naturmurhallen ved dårlig vær.  

− Skolens økonomi 

 God kontroll på økonomien. Tidvis vanskelig å få tak i vikarer ved sykefravær. 

Neste år er elevtallet lavere enn tidligere. Dette får konsekvenser for budsjettet. 
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Likevel kan endringer i kretsgrensene medføre at det legges flere elever til skolen. 

Per i dag er det 41 elever som begynner i 1. klasse ved Landvik skole til høsten. 

− Trafikksikkerhet 

 Drop sone og busslommer har fungert godt. Trafikk inne på parkeringen er 

redusert, og skolen er fornøyd. Ansatte med gule vester står ved veiene. 

Overgangsfeltet ved Hippen ved 40 sone, problem med at folk kjører fort der. 

Skolen opplyser om at politiet kommer til å ha hyppige trafikkontroller der. FAU 

kommer med et forslag om at skiltet med 40 sone flyttes nærmere Bergemoen. 

Muligens innspill til kommunen. 

 Kantsteinene i skolegården er fjerna og rektor sendte brev til Kristoffer Hansen 

med forespørsel om nettinggjerde der steinene stod. Kommunen er på saken og 

jobber allerede med dette. 

 

− Saker til/fra SU 

 Saker vi ønsker tatt opp i neste SU-møte neste uke? 

 Spørreundersøkelsen 

 17. mai 

  

− Saker til/fra KFU 

 Er det saker vi ønsker å løfte til neste KFU-møte? 

 Ingen saker 

− Eventuelt 

 Meld gjerne inn på forhånd. 

 

Neste FAU møte er 7. mai. 

Referent Gunvor Sofia Almlie 


